
Jaargang 3

VAN DE BESTUURSTAFEL

EEN GOED 2OO7
Namens het bestuur van DETO wens ik de lezers
van de DETO- Nieuwsbrief een goed, een gezond
en succesvol 2007 toe. lk hoop veel lezers zaterdag
6 januari 2007 om 15.00 op onze nieuwjaarsreceptie
persoonlijk de hand te mogen schudden.
We gaan al weer de derde jaargang in met onze
nieuwsbrief. Door de inzet van met name Renate
Eggengoor, Berto lbbenhorst en Hans Kobes is
er elke maand weer sprake van een gevarieerd
nieuwsaanbod dat gewaardeerd wordt door onze
leden. Berto heeft aangegeven dat het elke maand
verzorgen van e-en "Gast op het Oosteende"hem
wel erg veel tijd kost, hij verzorgt vanaf nu om de
maand zijn rubriek. Gerben Oost za! in de "Berto-
laze" maanden een item verzorgen. lk wens Gerben
daarmee veel succes.

PERSONEELSZAKEN
Het contract met de trainer van de 2e selectie Tonny
van Veen is met een jaar verlengd. Het bestuur en
alle betrokkenen bij de 2e selectie zijn erg tevreden
met deze contractverlenging. Voor de mini's is als
coördinator Gerlof Netters benoemd. Gerlof is een
bekende in de DETO familie. Als vader van speler bij
de mini's Mart kent hij het reilen en zeilen. Gerlof veel
succes in je nieuwe functie.

BASIS SPORT ACCOMMODATIE
NOTA (BSAN)
Een aantal keren heb ik op deze plaats melding
gemaakt van ontwikkelingen rondom Sportpark Het
Midden. Vanuit mijn rol, in het door de gemeente
ingestelde Platform Buitensport, heb ik gelukkig
kunnen constateren dat de ontwikkeling van de
BSAN.de Iaatste maanden in een stroomversnelling
is gekomen. lnmiddels is een mede door het Platform
opgestelde nota door het College van Burgemeester
en wethouders behandeld. De BSAN beoogt een
kader te scheppen waaraan basissportaccommodaties
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in de hele gemeente Twenterand moeten voldoen.
In janua n zullen wij als bestuur de discussie moeten
voeren wat wij van de nota vinden. De nota geldt
namelijk voor een periode van 10 jaar! De nota bevat
voor DETO aanknopingspunten waarmee we wat
kunnen. Er is b.v. voorzien in een extra speelveld (na
inlevering van veld vijver!) en in een extra trainingsveld.
Ook combinaties met kunstgras velden behoren tot de
mogelijkheden.
Er zit alleen een grote adder onder het (kunst)gras....

50 % zelf aan de jaarlijkse exploitatie kosten moeten
bijdragen. Deze bijdrages zouden ook in de vorm van
zelfwe rkzaamheid gedaan kunnen worden.
U kunt zich voorstellen dat de discussie met de
gemeente zich toe zal spitsen op deze 50 %.
Dit neemt niet weg dat er nu gelukkig wel een nota ligt
waarmee we verder kunnen. Ook wordt er voor het
eerst in jaren geïnvesteerd in sportaccommodaties.
Daarom is een compliment aan wethouder Becker en
zijn mensen EN aan Jan Kuilder, voor zijn rol binnen
het PIatforffi, op zijn plaats

BEREIKEN DOELSTELLINGEN
HAMS & JANSEN BOUW: BCD-LID 110!
Op de valreep hebben we in 2005 nog een lid aan onze
businessclub kunnen toevoegen. Hams en Jansen
Bouwbedrijf is BCD lid nummer 110 geworden! lets
om met elkaar trots op te zijn Ook trots ztjn we op
de verdere groei van ons Iedenaantal. Afgelopen juni
konden we ons 600ste lid presenteren, ik venvacht
dat we in januari ons 625e lid mogen begroeten! Als
we elk halfjaar met 25 leden
door kunnen blijven groeien,
overtreft 2007 bij voorbaat al
onze verwachtingen. M aar
650 leden aan het eind van
2007 moet dan toch zeker
lukken?

Corné van het Laar
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DETO SCHAFT DEFIBRILLATOR AAN
Wekelijks worden in ons land ruim 300 mensen
buiten het ziekenhuis getroffen door een plotselinge
hartstilstand. ln ongeveer 80% van de gevallen
gebeurt dat thuis en 20% vindt plaats op straat,
in het openbaar vervoer, op het werk of op het

sportveld. Als tijdens een hartaanval niet direct
wordt ingegrepen staqt*éé_! ding vqsJ, I,qt slacltgÍfer
overlijdt. Snelle reanimatie in combinatie met het
gebruik van een Automatische Externe Defibrillator
(AED) vergroot het overlevingspercentage
aanzienlijk. Een AED is een apparaat waarmee
een elektrische schok aan het hart kan worden
toegediend, indien er sprake is van een
levensbedreigende hartritmestoornis. t-let hart kan
na de stroomstoot weer zelf proberen een hartritme
te krijgen. Met de komst van de AED is het voor
omstanders mogelijk snel en adequaat te reageren
bij een plotselinge hartstilstand. Nog voordat de
ambulance ter plaatse is kan men al beginnen met
reanimeren en defibrilleren. Sinds vorige week is ook
DETO in het bezit van een defibrillator (AED). Binnen
de vereniging ztfi er diverse mensen die mogen
en kunnen werken met de AED. Om deze club te
vergroten hebben André Eggengoor, Marianne
Schepers, Gea Pezy, Diana Eggengoor, Gerrit
Oelen, Enruin Hulsegge, Rien Simons en Rita van de
Belt de speciale AED cursus gevolgd.

OUD PAPIER
De maandelijkse inzameling van oud papier zal ook
in 2007 op dezelfde voet worden voortgezet als
voorheen. U kunt dus iedere laatste zaterdag van
de maand tussen 8.30 en 12.00 uur uw oud papier
afgeven aan de oostzijde van ons sportcomplex,
voor het eerst op 27 januari 2447. Mocht de laatste
zaterdag van een maand op een feestdag vallen dan
wordt de inzameling een week naar voren gehaald.
Trouwens op werkdagen kunt U zelf ook oud papier
tussen 9.00 - 15.30 uur deponeren in de daarvoor
bestemde container op dezelfde locatie.

BLADBLAZER VOOR DETO
DETO beschikt over een fonkelnieuwe, hightech
bladblazer voor het onderhoud van de velden.
Namens de activiteitencommissie werd dit nieuwe
attribuut door Gerhard Tijhof aangeboden aan
voorzitter Corné van het Laar. DETO en de VUT-
ploeg, die wekelflks vele onderhoudswerkzaamheden
uitvoert op en rond de velden zryn er blij mee. Steeds
meer taken voor beheer en onderhoud schuift
de gemeente op het bordje van de gebruikers.
Daardoor is het nodig om voor adequaat onderhoud
en beheer \Lan de velden steeds weer te investeren
in nieuwe apparatuur. De bladblazer zal vooral
ingezet worden op het hoofdveld van DETO en
veld 4 in de omgeving van het Oude Kerkhof. Daar
is de bladval van de eikenbomen die de velden
omgeven het grootst. De hoofdmachinist Bennie
Harzevoort en de reservemachinist Rien Simons
beschikken nu over een up-to-date tweetakt
blazer, die uitermate geschikt is voor deze klus. De
gelden voor de aanschaf van het cadeau van de
Activiteitencommissie werden bijeengesprokkeld met
de opbrengst
van het Rad van
Avontuur en de
kaartavonden. En
nu maar blazen
jongeffs, als er
blad ligt!
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JAAROVERZICHT VAN DE VOORZITTER
SU PPORTERSVEREN IGING DETO
Nu er weer een jaar achter ons ligt kunnen we
als Supportersvereniging DETO tevreden terug
blikken. Mooie momenten werden ook dit jaar weer
afgewisseld met minder mooie en zelfs verdrietige.
Het overlijden van leden treft ons allen min of meer.
De mooie momenten vinden we voornamelijk in wat
u hier dagelijks kunt bewonderen. De tribune is een
prachtige blikvanger geworden van de fantastische
accommodatie. Hierover straks meer. Het bestuur van
de supportersvereniging is nauw betrokken geweest
bij de vele activiteiten, die naast veel tijd en energie,
ook veel geld kosten. Facturen stroomden binnen,
verzoeken om financiële steun bleven onverminderd
doorgaan en werden veelal ook nog gehonoreerd.
Daartegenover waren de inkomsten zeer gering of
waren er gewoonweg niet eens. De teleurstellende
resultaten van ons eerste elftal waren hier zeker

wel nog een geldbron wisten aan te boren en een
enkel voorschot van de voetbalvereniging (lees.
businessclub) werden we als supportersvereniging
gerustgesteld. Gelukkig is de supportersvereniging
geen commerciële instelling, maar dat we weer blij
zijn met een batig saldo moge u duidelijk zijn. lk wil in
willekeurige volgorde enkele ondenrverpen aan de orde
stellen.

BOUWZAKEN
Allereerst de bouwzaken en als ik die noem dan wil
ik u met name Gerrit Borkent en Jan Kikkert noemen.
Deze twee bestuursleden waren en zijn de drijvende
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krachten achter deze bouwactiviteiten en ook nu
bij de renovatie van de geluidscabine ztln ze van
onschatbare waarde. lk weet hoe graag ze dit werk
verrichten, maar weet ook dat ze af en toe flink
teleurgesteld waren bij de zoveelste afmelding
of weigering om een steentje bij te dragen. Toch
was en is er nu ook een vaste groep die onze
geluidscabine een facelift geeft en dan zeg ik ook
vanaf deze plaats: Bertus, Bennie, Rudy, Frank,
Hans, Jan, Gerrit, Jan en wie dan ook die menig
uur hierin investeert: Ontzettend bedankt. Het is
niet in woorden uit te drukken wat jullie voor de hele
voetbalvereniging DETO betekenen. Het kanruei is
nog niet voltooid en misschien zijn de laatste loodjes
wel het zwaarst. Houd moed. Ga nog even door!
Een aantal jaren geleden zat ik in de commissie
DETO, toen in ong. 1995 nog een soort magisch
getal. ln die cornmissie viel toen de volgende zin te
beluisteren. "Binnen 10 jaar ken je dit sportcomplex
niet weer." lk moet zeggen dat dit niet helemaal
klopt, maar we zijn het toch wel over eens dat we
een accommodatie hebben met een geweldige
uitstraling en nodigt uit om binnen te lopen. Het is
nu aan ons als leden van DETO 2000, offi nieuwe
gezichten ook het gevoel te geven dat ze van harte
welkom z\n in een prachtige omgeving. Ook wil ik
noemen al diegenen die zich sterk maken voor de
reclameborden rondom het veld, Het hoofdveld is
bijna 2 of zelfs 3 keer reclame rond.
Hans Jaspers Faijer
Lees verder in de digitale versie:www.deto.nl
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INNING CONTRIBUTIE
ïot op heden bestond voor de inning van de
contributie drie mogelijkhedeh, namelijk kwartaal,
halfjaar en jaar incasso. Met ingang van het jaar
2007 vervalt de kwartaal- mogelijkheid en wordt
omgezet naar halÍjaar incasso. Ook op de nieuwe
inschrijfformulieren is deze mogelijkheid weggelaten.
Op deze wijze wordt zowel op de kosten maar oök
vooral veel tijd bespaard.

DETO VERLENGT
CONTRAGT
DETO heeft het contract met
haar trainer Tonnie van Veen
verlengd. De oefenmeester
van het tweede elftal van
de roo d-zwarten blfift bij
zijn "Hei matverei n". De
Vriezenvener Van Veen,
geboren 15 december

1963, heeft in zijn jeugdjaren alle niveaus bij DETO
doorlopen. Hij werd op zesjarige leeftijd lid van de
club, die hij daarna als speler vele jaren trouw bleef.
Het 'witte' jongetje met de kromme beentjes was altijd
aan het voetballen op de nabijgelegen DETO-velden
in de Weitemanslanden. Hij bereikte binnen zijn club
het hoogste niveau. En ook in de tijd, dat DEïO veel
spelers van buiten aantrok, wist hij zich te handhaven
in de selectie. Daar maakte hij zeven jaar lang vanaf
zijn zestiende jaar deel van uit. Tonnie van Veen
begon in 1992 aan ziin opleiding tot oefenmeester 3
en wist dat diploma al snel te bemachtigen. ln 1994
behaalde hij de volgende stap in zijn carrière met het
diploma trainer/co ach 2. Het behalen van het diploma
oefenmeester is nog altijd een stille ambitie van de
getalenteerde voetbaltrainer. Zijn trai nersloopbaan
begon bij zijn eigen club DETO en na een aantal
jaren de oudste junioren onder zijn hoede te hebben
gehad, maakte hij de overstap naar DETO 2. Daarna
kwamen de jaren van de 'buitenlandse' clubs voor
onze Tonnie: ASVO Overdinkel, Hulzense Boys in
Nijverdal, DOS '37 A1 in Vriezenveeh, Bruchterveld,
Lemele. De laatste club speelde in de derde klasse
van het zaterdagamateurvoetbal. Uiteindelijk
belandde hij daarna enkele jaren geleden weer op zijn

oude nest. Bij DETO is en blijft hij voorlopig de trainer
van DETO 2, dat uitkomt in de hoofdklasse van de
reserves. Daarmee speelt zijn ploeg op het hoogste
amateurniveau in Nederland
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